

التاريخ: 10 أكتوبر 2022

المرجع: IHC/SBS-LB/338/2022

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال
المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Sub: Disclosure on International Holding Company's
Investment in "Lulo Colombia"**

Greetings,

We write to inform you that **IHC Capital Holding LLC**, a wholly owned subsidiary of International Holding Company PJSC has acquired 49.99% shareholding in Lulo Colombia S.A. with an investment of AED 734 million (USD 200 million) transaction.

The Management is currently working on the completion of all necessary procedures; subject to obtaining the regulatory approvals.

Founded in 2020 in Colombia, Lulo Bank is a mobile banking app that provides money transfers and other financial services. With more than 90% of its 400 employees working from home, Lulo Bank offers a secure & free mobile banking app for banking from anywhere in the world. Today, the digital bank serves more than 120,000 active users in the country.

Best regards,


Syed Basar Shueb – Managing Director

**الموضوع: الإفصاح عن استثمار الشركة العالمية القابضة في
شركة "لولو كولومبية"**

تحية طيبة وبعد،

نحنيطكم علماً بأن شركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م التابعة للشركة العالمية القابضة ش.م.ع. قد استحوذت على حصة ملكية بنسبة 49.99% في شركة "لولو كولومبية إس إيه" Lulo Colombia S.A. وذلك مقابل صفقة استثمار قدرها 734 مليون درهم (200 مليون دولار أمريكي).

تعمل الإدارة حالياً على استكمال الاجراءات اللازمة حسب الأصول، وذلك بعد الحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المختصة.

تأسس لولو بنك في عام 2020 في كولومبيا، وهو تطبيق مصرفي للهواتف المحمول يوفر تحويلات مالية وخدمات مالية أخرى. مع أكثر من 90% من موظفيها البالغ عددهم 400 موظف يعملون من المنزل، يقدم لولو بنك تطبيقاً مصرفياً آمناً ومجانياً للخدمات المصرفية عبر الهاتف المحمول من أي مكان في العالم. و يقدم البنك الرقمي خدماته لأكثر من 120.000 مستخدم نشط في البلاد.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

نسخة الى: هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE